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Bir merkezde nüfus arttıkça beklentilerde de gözle görülür, somut istekler oluşur.Çünkü artan
nüfusun gereksinimleri ve büyüyen yerleşim alanlarının ihtiyaçları aynı oranda beklentiye girer. 
Bunu Fatsa’da açıkça yaşıyoruz, görüyoruz. 
İlçemiz hızla büyüyor.
Göç alıyor.
Dolayısıyla; kimilerine göre ilçemizin demografik yapısı değişiyor, gelenekleri bozuluyor, kültürü
yozlaşıyor, yaşam tarzı farklılışıyor.
Olası büyümelerin bedeli de bu haliyle tezahür ediyor olmalı.
Fatsa’da istihdam alanları geliştikçe, eğitim yatırımları çoğaldıkça, üretim hizmetleri arttıkça
cazibe merkezi haline dönüşüyoruz. 
O halde ihtiyaç duyulan altyapılara da gereksinim duyuluyor.
Yerel yönetimlerin payına düşen yatırım ve hizmetlerde çok büyük sorunlar yaşanmıyor. Bir
şekilde büyüyen şehirler altyapılarını halledebiliyor. İhtiyaçlara binaen genişleyen merkezlerini
güncel hale getirebiliyor.
Şimdi yerel yönetimler işlerini ve sorumluluklarını yerine getirirlerken; merkezi yönetimin ilgilileri
ne iş yapıyor? 
Seçimler yeni yapıldı.
İktidar partisinde yeni simalar milletvekili seçildiler.
Buradan sormak isterim; iktidar partisinin yeni vekillerinin Fatsa için ciddi planlamaları var
mıdır?
Fatsa ile birlikte ilimiz ve tüm ilçelerimiz adına bir projeleri.
Uzun yıllardır yazı konusu olarak Fatsa’nın “ÇEVRE YOLU” ihtiyacını dile getiriyoruz. 
Yeni seçilen Ordu milletvekilleri bu meselenin neresindedir?
Sorunu ciddiye alıp bir çalışma yapıyorlar mıdır?
Geçmiş dönem vekiller Fatsa çevre yolunun yapımı noktasında başarılı olamadılar.
Yenilerinden de bir ışık göremeyecek miyiz?
Karadeniz sahil yolu içinde bulunan Fatsa’dan geçermisiniz.
Hem de yaz sıcağında...
Nasıl bir çile çekeceksiniz geçin de bir görün.
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Geçen hafta meclis başkanı Numan Kurtulmuş ilimizi ziyaret etti.
Fatsa’da da açılışlar yaptı.
Sayın Kurtulmuş’a “FATSA ÇEVRE YOLU” tekrardan hatırlatıldı mı acaba?
Tabii üst düzey görevde olanlar hava yolu ile seyahat ediyorlar. Karayolu seyehatinde de
eskortlarla yol alıyorlar. Trafik sıkışıklığını yaşamıyorlar ki. Vatadaşın hangi çileyi çektiğini de
görmüyorlar...
Sayın Cumhurbaşkanımız başta olmak üzere, sayın Numan Kurtulmuş ve Karadeniz Bölgesinin
tüm bakan ve milletvekilleri FATSA ÇEVRE YOLU’nun planlamasının bir an önce hayata
geçmesi için çalışma başlatmalıdırlar.
Bu ihtiyaç artık gerçekten zaruri hale gelmiştir.
Artan trafik yoğunluğu Fatsa’dan geçişi çile haline getirmiştir.
Lütfen; işin sorumluları görevlerini icra etsinler.
*
*
*
7 BİN 500 ALANLAR 
PARMAK KALDIRSIN
SSK ve Bağkur emekli maaşları komik seviyede kaldı.
Maaş 7 bin 500 lira.
Ben bu gün bir Bağkur emeklisi olarak 7 bin 615 lira aldım.
Kök maaşım 6 bin 90 lira idi. Çarptım, topladım rakam böyle çıktı.
İktidar ortağı Devlet Bahçeli bile emeklilerin maaşlarına istediği zammı yaptıramadı.
Niye? Kasada para yok. 
SSK ve Bağkur emeklilerinin maaşlarına yıl sonunda zam yapılacak.
Cumhurbaşkanımız körfez ülkeleri ziyareti dönüşünde yaptığı açıklamada emeklilerden sabır
istedi. 
Yıl sonunda “İYİLEŞTİRME YAPILACAK” dedi.
Allah aşkına 7 bin 500 lira ile yaşanır mı?
Ülkemin 7 bin 500 lira maaş alan emeklilerini taktir ediyorum.
Hadi ben çalışıyorum, diyelim.
Sabırlı insanlarmış. 
Belki de mecburiyettendir bu sabır. 
Çünkü büyüklerimiz ne derse o...
Bu sabır ülkemizin bekaası içindir muhtemelen.
Güvenliği, geleceği, sıkıntılarının aşılması, demokrasisi adına yapılan hizmetler içindir. 
Hukuku ve insan hakları içindir. 
Kim bilir; yoksulluğun yok olması içindir.
Ana muhalefetin iç kavgalarını bitirip kendine gelmesi içindir.
Kılıçdaroğlu’nun arka plan oyunlarının çok daha ifşa olmaması içindir.
Yine Kılıçdaroğlu’nun demokrasi isteyip diktatörce davranmasının maniple olması, ortaya
çıkmaması içindir.
Şaka... şaka. 
Hepsi şaka.
Üç-beş yerden yüksek maaş alanların, 100 bin lira üzeri maaş alan milletvekillerinin, 17 bakanın
ve 68 yardımcılarının huzurlu geçinebilmeleri için, binlerce danışmanın... yüksek maaşlarının
karşılanması için kamu gelirlerinin üst tabakaya aktarılması!!! 
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Bağkur ve SSK emekli maaşlarından kısılan paraların akibetinin nasıl olduğunu ve kaynakların
nerelere harcandığını görüyoruz işte.
Buna ses çıkarmayan muhalefetin akibetini de izli-yoruz.
Reva mı dır 7 bin 500 lira maaş; 9 milyon emekliye???
Sizde mi 7 bin 500 lira maaş alanlardansınız?
*
*
*
HAZIR OLANI 
HERKES AÇAR
Geçen hafta Cuma günü Fatsa’da açılışlar yapıldı.
Meclis Başkanı Numan Kurtulmuş yaptı ilgili açılışları.
Kamu eliyle yapılan Organize Sanayi Bölgesi (OSB) köprüsü ve özel sektör yatırımları açıldı.
OSB köprüsü ihtiyaçtan kaynaklı bir hizmet. Alternatif bir geçiş gerekiyordu. Planlandı ve
hizmete girdi. Sonuçta yerinde bir hizmettir. 
OSB içindeki özel sektör işletmeleri de zaten bir süredir çalışmalarını sürdürüyor. 
Oysa yeni yatırım müjdeleri verilebilinmeliydi. 
Kaldı ki; Sayın Numan Kurtulmuş Ordu Milletvekili iken verdiği mega vaatlerden bahsetmesi
gerekirdi. 
Ve yeni müjdeler vermeliydi.
Planlanan projeler varsa bilemem.
Fakat; Ordu’dan ikinci bir ilin çıkması hazırlıkları son günlerin revaçta tartışmaları. 
Konu üzerinde resmi bir ağızdan açıklama yapılmıyor.
Kendisi de Ordu’nun bölünmesi adına, ikinci bir ilin çıkması adına çalışıyorsa bunu da
açıklamalıdır. 
Ordu kamuoyunun rahatlaması açısından ikinci bir ilin yapılıp yapılmayacağı durumu netlik
kazanması bilgisini paylaşması yine şahsına düşmektedir. 
Haklı olarak Sayın Kurtulmuş’tan ilimizin büyüğü olarak ciddi hizmetler beklemek ve buna geri
dönüş istemek Ordulular olarak hakkımızdır. 
Sizden yeni müjdeler bekliyoruz; sayın Numan Kurtulmuş.
Hazır olanı herkes açar...
Var mı Ordu’ya yaptığınız kalıcı bir yatırım?
Yoksa; bu dönemde ciddi hizmetler bekliyoruz.
*
*
*
BİR ÖMÜR TÜKETTİK BU UĞURDA
Gazeteniz Yeni Haber 37 yılı geride bıraktı.
38. yıla girdik.
Kolay değil uzun yılları aşarak yol almak.
Neredeyse bir ömür tükettik bu uğurda.
Sektör içinde olanlar işin zorluğunun fevkalade farkındadırlar.
Fatsa’mızın duayeni, 53 yılı geride bırakmış Güneş Gazetesi sahibi Feridun Altuntaş bilir
basındaki zorlukları.
Feridun abi geçen hafta 38. yılımızı kutlamak adına ziyaretimize geldi, Güneş’in Haber Müdürü
Musa Aydağan ile. 
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Meslektaştır; tabii ki beklenir... Sağ olsunlar, var olsunlar.
Fatsa Belediyemizin Basın ve Halkla İlişkiler Müdürü Mesut Ergün kardeşimde duyarlılık
göstererek dayanışma geleneğini ortaya koydu. 38. yıldönümümüzü mütevazı ziyaretiyle tebrik
etti.
Meslektaşlardan beklenir dedik; Ordu Olay Gazetesi Fatsa temsilcisi Muharrem Göç ve Fatsa 1
Adım TV sahibi Tamer Özyurt’ta geleneğe uygunluk gösterdiler. 
Meslek dışından ziyaret eden çok değerli dostlarımız; sizleri de unutmam. 
Gönlümüzün en derinliklerindesiniz.
Hepinize saygılar, sevgiler...
*
*
*
BIKTIK ARTIK YAAAA...
Düşünsenize 20 yıldır muhalefetin iktidarla kavga ettiğini. 
Tıpkısını yaşıyoruz.
Varsa yoksa eleştiri.
Her yapılana itiraz.
İyi yapılana da karşı olmak.
Muhalefet olmak bu mudur sizce de?
Bu duruş, muhalefet seçmenine bıkkınlık getirmez mi?
Umutsuzluğa düşürmez mi?
Güven duygusunu zedelemez mi?
“Yeter artık” tepkisine yol açmaz mı?
Seçmen kaybı yaşatmaz mı?
Hatta bu muhalefet tarzı ülke yönetiminde zıtlaşmalara neden olmaz mı?
Sistemi yönetilemez hale sokmaz mı?
Muhalefetin bu halinin önünü bereket ki; Çeve Bakanı Mehmet Özhaseki açtı.
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu ile görüştü ve birlikte çalışalım teklifinde
bulundu.
İktidarın da ısrarla zıtlaşmasıyla başlayan bu yönetim tarzı artık son bulsun. 
Yeter yahu bu kavga... 
Böyle bir politika olmaz ki. 
Müsbet işler önerin. Çözüm isteyin. Karalamayla, kötülemeyle ne elde edeceksiniz? 
Başta CHP olmak üzere tüm muhalefet partilerine çağrıdır. 
Demokrasilerde güçlü, makul, öneren muhalefet de hizmet üretir. 
Bıktık artık yaaa..
*
*
*
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